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RATIFIED 

 

THE FIRST COLLECTIVE AGREEMENT FOR BRIDGES OF CANADA  
 
I am pleased to announce that the first Collective Agreement between the USW and Bridges of Canada has been 
RATIFIED by the members by a 98% majority. 
 
Bridges of Canada employs chaplains of many different faiths and traditions to serve the inmate population of 
federal prisons in Canada. I am very happy to welcome these chaplains as members of Local 1976, which represents 
roughly 5,000 members in diverse industries nationwide. 
 
I would like to thank all the members at Bridges of Canada who voted and I would especially like to acknowledge 
the exceptional work of the bargaining team over the last year. Their dedication ensured a strong collective 
agreement that represents the needs of the membership. 
  
In solidarity, 
 
Steven Hadden 
President, TC Local 1976 USW 
 

 

RATIFIÉE 
 

LA PREMIÈRE CONVENTION COLLECTIVE POUR BRIDGES OF CANADA 
 
Il me fait plaisir d’annoncer que la première convention collective entre le Syndicat des Métallos et Bridges of 
Canada a été RATIFIÉ par les membres, par une majorité de 98%. 
  
Les employés de Bridges of Canada sont des aumôniers de diverses croyances et traditions qui desservent la 
population incarcérée des prisons fédérales au Canada. Je suis très heureux d’accueillir ces aumôniers au sein de la 
Section locale 1976, qui représente environ 5,000 membres dans diverses industries à travers le pays. 
 
J’aimerais remercier tous les membres chez Bridges of Canada qui ont voté et je voudrais surtout souligner le travail 
exceptionnel de l’équipe de négociation au cours de cette année. Leur dévouement a assuré une convention 
collective forte, qui représente les besoins des membres. 
 
En toute solidarité, 
 
Steven Hadden 
Président, TC Section locale 1976 des Métallos 


